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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján szóbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani. 

A szóbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

A szóbeli választ igénylő kérdés címe: "Újabb fejlesztések az Albert Schweitzer Kórház és 
Rendelőintézetben! Milyen hatással lesznek a megvalósult fejlesztések az itt élők számára?" 

       



Tisztelt Miniszter Úr! 

A hatvani Albert Schweitzer Kórház- Rendelőintézet több éve egymásra épülő 

projektekkel fejleszti a rendelőintézet infrastrukturális és műszeres felkészültségét 

annak érdekében, hogy hatékony, és eredményes járóbeteg ellátást valósítson meg. 

Éppen ezért nagy örömömre szolgált, mikor a Kormány 300 millió forintos vissza nem 

térítendő támogatást nyújtott a hatvani egészségügyi intézetnek további fejlesztésekre. 

A beruházás eredményeként megújult többek között a szülészet-nőgyógyászat, a 

neurológia, a fül-orr-gégészet, a kardiológia, a járóbeteg rehabilitáció, a szemészet, a 

gasztroenterológiai szakrendelés eszközparkja is. 

A fejlesztésnek köszönhetően teljes test vizsgálatára alkalmas csontsürűségmérővel 

bővül a kórház ellátási palettája, így a betegeknek ezen diagnosztikai eljárás már 

helyben is elérhető lesz. Kiemelkedő a fejlesztésben a MRI kompatibilis altatógép 

üzembe helyezése, mellyel megnyílik a lehetőség a betegek rövid narkózisban történő 

vizsgálatára is. 

Tisztelt Miniszter Úr! 

A projektnek köszönhetően a hátrányos helyzetű régióban is magas színvonalú 

egészségügyi ellátást biztosítható az itt élőknek, ami hozzájárul az egészségügyi 

ellátásokhoz való hozzáférés területi kiegyenlítődéséhez. Fontos látni, hogy a 

gazdaság, az egészség és az egészségügy között többirányú hatásmechanizmusok 

érvényesülnek. A súlyos betegség és annak következményei - a munkavégző képesség 

elvesztése - a szegénység egyik alapvető okává válhatnak. A magasabb gazdasági 

fejlettség potenciálisan jobb feltételeket teremthet az egészségi állapot, várható 

élettartam növekedéséhez. 



Fentiekre tekintettel kérdezem Miniszter urat: ,,Milyen hatással lesznek a 

megvalósult fejlesztések az itt élők számára?" 

Várom megtisztelő válaszát! 

Budapest, 2023. október 06. 
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